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PROTOKÓŁ NR XXIII/12 

z sesji Rady Gminy Jaśliska odbytego w dniu 29 marca 2012r. o godz. 15
30

 w sali 

konferencyjnej  Urzędu Gminy w  Jaśliskach. 

 W sesji udział wzięli następujący radni: Bolesław Magierowski, Jan Szymczakowski, 

Stanisław Lorenc, Teresa Mezglewska, Helena Madej, Leszek Madej, Mariusz Farbaniec, 

Bogusława Gwiżdż, Piotr Smoleń, Krzysztof Kostycz, Renata Pelczar, Krzysztof Krok, 

Wacław Futyma i Wioletta Puchalik. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt - Ignacy Lorenc, Z-ca Skarbnika - Joanna Lipka, Dyrektor 

ZSP - Adam Dańczak,  Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej - Marek Szałaj, 

Członek Gminnej Komisji Wyborczej - Wojciech Patlewicz  oraz sołtysi. 

 Listy obecności stanowią  załączniki do protokołu. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Sesję  otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Jaśliska  Bogusława Gwiżdż  słowami:               

,, Wysoka  Rado, otwieram XXIII sesję Rady Gminy Jaśliska ''.  

Powitała zaproszonych gości,  na podstawie listy obecności stwierdziła, że obrady                   

są prawomocne. Na sekretarza obrad powołała radnego Wacława Futyma oraz przedstawiła 

proponowany porządek obrad, tj. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Gminy. 

3. Informacja Wójta  z działalności międzysesyjnej. 

4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy. 

5. Zapytania i wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej.  

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowych położonych                    

w miejscowościach; Jaśliska, Posada Jaśliska /druk nr 87/, 

b) zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska 2012 rok /druk nr 88/, 

c) funduszu sołeckiego /druk nr 89/. 

7. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

8. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Wójt - Ignacy Lorenc wnioskował  o zmiany do proponowanego porządku obrad                 

i wprowadzenie po punkcie 2, punkt 3 - wręczenie zaświadczenia o wyborze na radnego Rady 

Gminy Jaśliska i punktu 4 - ślubowanie Radnego.  Wprowadzenie  powyższych punktów 

uzasadniał tym, iż związane jest  to z otrzymaniem protokołów z Komisji Wyborczej oraz 

protokołów z Krajowego Biura Wyborczego, Delegatury w Krośnie odnośnie wyborów 

uzupełniających w okręgu Wola Niżna.  

Wójt wnioskował także o wprowadzenie do punktu 8 podpunktu d) projektu uchwały              

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2012 rok, informując, że uchwała 

ta  związana jest z otrzymaną promesą na remonty dróg. 

 Wniosek Wójta poddano pod głosowanie i przyjęto jednomyślnie /głosowało              

13 radnych/. 
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 Przewodnicząca Rady uzupełniony o wniosek Wójta porządek obrad przedstawiła          

i poddała pod głosowanie. 

 Uzupełniony porządek obrad przyjęto jednomyślnie /głosowało 13 radnych/. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Gminy. 

 

 Protokół z XXII sesji Rady Gminy Jaśliska  został przyjęty bez uwag i poddany pod 

głosowanie. Przyjęto jednomyślnie, / głosowało 13 radnych/. 

 

Ad. 3.Wreczenie zaświadczenia o wyborze na radnego Rady Gminy Jaśliska. 

 

 Przewodnicząca Rady  przystępując do kolejnego punktu porządku obrad poprosiła 

Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej  P. Marka  Szałaj o wręczenie zaświadczenia. 

P. Marek  Szałaj przywitał serdecznie wszystkich i przekazał informacje o odbytych dnia        

25 marca  wyborach  uzupełniających do Rady Gminy w miejscowości Wola Niżna. 

Wyjaśnił, że w wyborach kandydowały 2 osoby. W wyniku   przeprowadzonych wyborów nie 

został wyłoniony zwycięzca ze względu na równą liczbę głosów dla obydwu kandydatów. 

Zgodnie z Ordynacją Wyborczą  po dokonaniu  losowania  obronną ręką wyszła Pani 

Wioletta Katarzyna Puchalik. Następnie wręczył zaświadczenie wybranej Radnej  oraz złożył 

życzenia. 

 

Ad. 4. Ślubowanie Radnego. 

 

 Następnie odbyło się ślubowanie Radnego Gminy Jaśliska Wioletty Katarzyny 

Puchalik. 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z art. 23a ustawy o samorządzie 

gminnym przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radni składają ślubowanie               

i poprosiła Panią Wiolettę  Puchalik do złożenia ślubowania. Wyjaśniła, że ślubowanie 

odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu roty Radny wypowiada słowo ,,ślubuję” . 

Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Po odczytaniu przez Przewodniczącą Rady roty „ Wierny Konstytucji i prawu 

Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, 

rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców” Radna  

Wioletta Puchalik wstała i wypowiedział słowa „ślubuję”, „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Po złożeniu gratulacji nowo wybranej radnej Przewodnicząca Rady  poinformowała, że  Rada 

Gminy Jaśliska będzie składała się z 15 osób a  w dzisiejszych obradach będzie uczestniczyło 

14 radnych oraz poprosiła o podpisanie listy obecności radnych  przez Wiolettę Puchalik.  

 

Ad. 5. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej. 

 

Wójt  Ignacy Lorenc złożył informację z działalności międzysesyjnej, poinformował 

radnych  m. im. o: 

-   o rezygnacji z zakupu ciągnika i przyczepy  ale bezwzględnego zakupu  koszy na odpady 

w związku ze złożonym wnioskiem do PROW  na zakup ciągnika, przyczepy oraz koszy         
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na odpady segregowane na posesje, na których usytuowane są budynki wielomieszkaniowe         

w Szklarach i Woli Niżnej, 

- ogłoszonym konkursie  na stanowisko:  pełnienie funkcji sekretarza Rady Gminy Jaśliska, 

- nie otrzymanym dofinansowaniu z Urzędu Marszałkowskiego w ramach wniosków             

na rozwój turystyki. Został złożony wniosek ze Stowarzyszeniem ,, Na styku kultur''              

na zorganizowanie  tras narciarsko - rowerowych oraz wniosek na dofinansowanie pikniku 

rodzinnego, 

- otrzymanym  dofinansowaniu w ramach programu -,,Bezpieczne boiska'' na budowę 

zaplecza sanitarno - technicznego przy stadionie. Dofinansowanie  wynosi 30 tys. zł, 

dofinansowanie z Gminy również 30 tyś zł, 

- złożonych wnioskach do WFOŚ na remont ujęcia wody w Szklarach  na kwotę 97 tys.  zł,  

- złożonym wniosku do WFOŚ  na doposażenie straży na kwotę 22 tys.  zł, 

- rozstrzygniętym przetargu  na budowę placu zabaw przy ZSP w Jaśliskach; zaoferowanej 

kwocie  wynoszącej 38 tys. zł brutto, i podpisaniu umowy. 

Wójt zwrócił się do sołtysów z prośbą  o wyrażenie  zgody na pozostawienie stołów do gry     

w  tenisa w sali, w budynku GS  celem prowadzenia szkółki ogólnogminnej pod nadzorem 

Pana Jerzego Marczak.  

 

Ad.6. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy. 

 

 Informację z realizacji uchwał Rady Gminy przedstawił Wójt Ignacy Lorenc. 

Informację przyjęto bez uwag.  

 

Ad.7. Zapytania i wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

 

 B. Magierowski wracając do pytania: - jakie pobory otrzymuje w tej chwili Pani 

Skarbnik?, sprzed  dwóch sesji, na które jak informował, nie otrzymał informacji, chciał je 

poszerzyć a mianowicie: ,, Ile w danej chwili posiada Pan Wójt, ile posiada Pani Skarbnik nie 

pełniąca obowiązki? Natomiast Pani Skarbnik nasza, z naszej Gminy - ile miała przed 

podwyżką, ile ma po podwyżce?''. Pytał również: ilu na dzień dzisiejszy jest  wszystkich 

urzędników łącznie z interwencyjnymi, czy z biura pracy? 

B. Magierowski wnioskował o  dołączanie do każdej uchwały  imienną listę radnych; 

kto jak głosuje. Przewodnicząca Rady informowała, że lista wprowadzona została na ubiegłej 

sesji. 

Wnioskował także o włączenie na kolejnej sesji do obrad punkt: powołanie komisji statutowej 

w celach zmiany zapisów w statutach. 

W.  Futyma  zwrócił się z prośbą do Wójta o podjęcie interwencji do PKS odnośnie 

skróconych  kursów Wola Niżna - osiedle. 

T. Mezglewska nawiązując do otrzymanej przez Gminę  promesy na usuwania skutków klęsk 

żywiołowych prosiła o wzięcie pod uwagę most  pod Jaśliskami i  most w Posadzie Jaśliskiej. 

B. Gwiżdż w dalszej części obrad głos oddała Panu Marianowi Pelczarowi - 

mieszkańcowi wsi Daliowa.  M. Pelczar podziękował za możliwość uczestniczenia w sesji        

i poruszył sprawę kupna działki nr ewid. 42  położonej w miejscowości Daliowa. Potrzebę 
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kupna działki argumentował, tym, że  4 lata temu miało miejsce wydarzenie - doszło do 

wypadku w obrębie działki  i  zależy mu  na bezpieczeństwie dzieci. 

Następnie głos zabrała mieszkanka Woli Niżnej Pani Katarzyna Gęborys. Nawiązując 

do uchwały dotyczącej zmian w budżecie gminy na 2012 r. a w szczególności punktu, 

dotyczącego przyznania środków na Dom Pomocy Społecznej, zwróciła się z prośba                

o pozytywne rozpatrzenie sprawy dla jej rodziny. W swojej wypowiedzi  informowała,                 

że sprawa dotyczy jej ojca,  a rodzina nie jest w stanie  zapewnić  mu warunków jakie                   

on potrzebuje. 

Przybyły na sesję Pan Bogusław Sarat  swoją obecność  uzasadniał   powrotem do 

sprawy,  z którą zwrócił się do Rady 14 października 2011 r. dotyczącej  wyrażenia  zgody 

zjazdu z lokalnej drogi gminnej na dojazd do swojego  budynku w miejscowości Czeremcha.  

Jak informował, odpowiedź w sprawie otrzymał od Wójta, która dotyczyła dojazdu do działki 

a nie do budynku. Konieczność otrzymania zgody; wyjaśniał,  podyktowana była  

przedłożeniem dla Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego pisemnej zgody 

właściciela. Zwrócił się do Wysokiej Rady z prośbą o odpowiedź w przedmiotowej sprawie. 

Informował, że zainteresowany jest wpisem do księgi wieczystej, by mieć  możliwość zjazdu 

z  drogi na swoją nieruchomość przy wybudowanym budynku. Informował również, że podał 

Gminę  o drogę konieczną do Sądu Cywilnego w Krośnie. Ponowił prośbę do Rady o zajecie 

się  wnioskiem. 

Deklarował, że: ,,w dalszym ciągu zobowiązuję się na pokrycie wszystkich kosztów 

związanych ze sprawą''. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwał. 

  

Kontynuując część regulaminową obrad Przewodnicząca Rady  Bogusława Gwiżdż    

przedstawiła i poddała pod głosowanie projekt 

 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXIII/101/12 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 29 marca 2012 r. 

 

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowych położonych 

w miejscowościach: Jaśliska, Posada Jaśliska. 

 

 S. Lorenc pytał w jakim celu działki są  wydzierżawiane? Wójt odpowiedział, że 

zgodnie z Planem Przestrzennego Zagospodarowania działki leżą w terenach rolnych  i mogą  

być wykorzystywane rolniczo. 

 Przewodniczący  informował, że Komisja  Rozwoju Gospodarczego i Środowiska 

pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały  5 głosami ,,za''.  

 Przewodnicząca Rady Gminy poddała projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. Uchwała  podjęta została jednomyślnie. 

Oddano głosów 14, w tym: 14 ,,za'', 0 ,,przeciw'', 0 ,,wstrzymujących się''.  
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Na podstawie wyników powyższego głosowania , Przewodnicząca Rady ogłosiła,  że Gmina  

Jaśliska podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowych położonych w miejscowościach: Jaśliska, Posada Jaśliska. 

Uchwała otrzymuje Nr XXIII/101/12 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Dalej B. Gwiżdż przedstawiła kolejny projekt  

 

 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXIII/102/12 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 29 marca 2012 r. 

 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2012 rok 

 

 Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

Z-ca Przewodniczącego informował, iż Komisja Budżetu i Finansów 3 głosami ,,za'' 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  Uchwałę podjęto jednomyślnie. 

Oddano głosów 14, w tym: 14 ,,za'', 0 ,,przeciw'', 0 ,,wstrzymujących się''.  

 Na podstawie wyników powyższego głosowania Przewodnicząca Rady ogłosiła,          

że Gmina Jaśliska podjęła uchwałę  w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska 

na 2012 rok. 

Uchwała otrzymuje Nr XXIII/102/12 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 B. Gwiżdż  poddała pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXIII/103/12 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 29 marca 2012 r. 

 

w sprawie funduszu sołeckiego 

 

 Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów S. Lorenc  informował, że komisja          

1 głosem ,,za''  i 2 głosami ,,przeciw'' negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. Oddano głosów 14,w tym: 11 ,,za'', 3 ,,przeciw'',       

0 ,,wstrzymujących się''. 

 Na podstawie wyników powyższego głosowania Przewodnicząca Rady ogłosiła,         

że Gmina Jaśliska podjęła uchwałę  w sprawie funduszu sołeckiego. 

Uchwała otrzymuje Nr XXIII/103/12 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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W dalszej części obrad B. Gwiżdż przedstawiła i poddała pod głosowanie kolejny projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXIII/104/12 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 29 marca 2012 r. 

 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2012 rok 

 

 

 S. Lorenc zgłosił wniosek dotyczący pomijania  podczas odczytywania projektów 

uchwał  artykułów i przedstawiania tylko treści. Argumentował  to uszanowaniem czasu             

i założeniami, że każdy radny zaznajomił się z projektami uchwał. 

B. Gwiżdż informowała, że wniosek należało postawić wcześniej. 

 Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

Z-ca Przewodniczącego S. Lorenc informował, iż Komisja Budżetu i Finansów 3 głosami 

,,za'' pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  Uchwałę podjęto jednomyślnie. 

Oddano głosów 14, w tym: 14 ,,za'', 0 ,,przeciw'', 0 ,,wstrzymujących się''.  

 Na podstawie wyników powyższego głosowania Przewodnicząca Rady ogłosiła,        

że Gmina Jaśliska podjęła uchwałę  w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska 

na 2012 rok. 

Uchwała otrzymuje Nr XXIII/103/12 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.9. Oświadczenia radnych, Wójta, i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

 

  B. Magierowski odnosząc się do tematu z ostatniej sesji dotyczącego tworzenia 

Stowarzyszenia Rozwoju Jaślisk i Okolic przez Wójta, przedstawił różnice pomiędzy 

Stowarzyszeniami: ,, Na styku kultur'' jak określił pasjonaci i  Rozwoju Jaślisk i Okolic - 

gdzie  kwestia dotyczy finansów. Komentował, że pojawiają się nowi mieszkańcy i proste 

sprawy trzeba załatwiać, a nie gmatwać.  Stwierdził, że żenujące jest zatrudnianie osób z poza 

terenu gminy, a wiele jest osób potrzebujących. 

S. Lorenc poruszył kwestie zgłoszonej sprawy przewidzianej w budżecie  dotyczącej 

kwoty 10 tyś zł. Informował, że na posiedzeniu komisji z dużym zrozumieniem wszyscy 

pochylili się nad problemem. Skierował propozycje do Radnych, by zaprosić 

parlamentarzystę, ponieważ  twierdził, że rząd problemy przerzuca na barki gminy. Zwrócił 

się z prośbą o pomoc człowiekowi, który znalazł się w trudnej sytuacji. S. Lorens poruszył 

również   sprawę   przedstawioną przez  Pana Bogusława Sarat. Prosił o poparcie tematu, by 

pomóc mu zadziałać i  rozwinąć się.  

B. Magierowski w nawiązaniu do swojej wcześniejszej wypowiedzi zwrócił się do 

Wójta, że Wójt sprawuję władzę  w zasadzie absolutną,  a drobne rzeczy nie są załatwione. 
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P. Smoleń pozwolił sobie odczytać podziękowania Wicemarszałka Sejmu P. Marka 

Kuchcińskiego odnośnie zajęcia stanowiska przez Radę w sprawie przedłużenia wieku 

emerytalnego i w sprawie telewizji TRWAM.  

W. Puchalik podziękowała za zaufanie wyrażając nadzieję , że współpraca będzie się 

układała. Deklarowała dołożyć wszelkich starań aby tak było. 

 

Ad.10. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

 

Wójt zgodnie z zarządzeniem nr 32/12 w sprawie przedłożenia sprawozdania rocznego 

z wykonania budżetu Gminy Jaśliska za 2011 rok wraz ze sprawozdaniem rocznym                      

z wykonania planu finansowego jednostki za 2011 rok i informacją o stanie mienia 

komunalnego Gminy Jaśliska za 2011 rok przekazał  radnym informację o przebiegu 

wykonanie budżetu Gminy Jaśliska za 2011 rok. 

S. Lorenc korzystając z obecności Dyrektora ZSP w Jaśliskich pytał jak zrealizowana 

jest innowacja, jakie są efekty.  Dyrektor w sposób szczegółowy udzielił odpowiedzi na 

zadane pytanie. B. Gwiżdż,  zwróciła się z prośbą do przewodniczących Komisji  Stałych                     

o przygotowanie planów pracy i w terminie dwóch tygodni  wraz z oświadczeniem 

majątkowym złożenia do Przewodniczącego  Rady.  Prosiła o wytypowanie  1 osoby              

do komisji w sprawie wyborów na sekretarza.  B. Gwiżdż  zaproponowała   radnego               

P. Smoleń, po czym  propozycję poddała pod głosowanie. Wybór P. Smolenia na  członka 

komisji podjęto jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.   

 Więcej pytań nie było. 

 

Ad.10. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

 

 Wójt informował, że: 

-  szczegółowo sporządzony budżet gminy przedłożony został do Izby Obrachunkowej,  

- do końca marca budżet musi być złożony w Izbie Obrachunkowej jak też przekazany 

radnym, 

-  należ przygotować  bilanse i inne dokumenty finansowe, 

- wystąpić do RIO  po opinię,  

- po uzyskaniu opinii z RIO uzyskać opinię Komisji Rewizyjnej,  

- po uzyskaniu opinii następuje głosowanie nad votum ufności dla Wójta,  

- budżet został przyjęty lub odrzucony. 

 W odpowiedzi na pytanie zadane przez B. Magierowskiego  wyjaśnił, że informacje  

dotyczące poborów  Pani Skarbnik miał przygotowaną na ostatniej sesji. Wójt informował, że 

jego  zarobki  ukazane są w Internecie i nie wie jakie w tej chwili ma zarobki brutto. 

Wyjaśnił, że wkrótce w Internecie zamieszczone zostaną oświadczenia majątkowe i można 

będzie zapoznać się z zarobkami. Ostatnia podwyżka, która obejmowała wszystkich 

pracowników była rok temu. Od tamtej pory  żadnej podwyżki nie było - informował Wójt. 

Jedyna nagroda jaka został przyznana  to 1 tys. zł dla Pani  Skarbnik Agnieszki Kurdyła.             

W sprawie dotyczącej  statutów przypomniał, że  statuty zostały uchwalone, kiedy 

przewodniczącym rady był B. Magierowski i radny dokładnie zna problem dotyczący 

niejasności i nieścisłości w statutach. Wójt proponował wnieść wnioski- konkretnie  poprawy. 
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Odpowiadając na pytanie W. Futyma  w sprawie dojazdów PKS Wójt informował, że wystąpi 

z wnioskiem , aby kursy zostały przydłużone o jeden przystanek. Wójt przedstawił problem  

dotyczący lasów państwowych . Drogi  używane tradycyjnie przez rolników  były to drogi  

budowane przez Państwowe Gospodarstwa Rolne. W tej chwili przy podziale geodezyjnym 

drogi te zostały włączone do lasów państwowych i nasi mieszkańcy zostają pozbawieni 

dojazdów poprzez ustawienie zapór dojazdowych do tych dróg. Wójt odnosząc się do 

złożonego wniosku  przez Pana M. Pelczar  w sprawie kupna działki, informował, ze zwrócił 

się do Radnych i Rady Sołeckiej miejscowości Daliowa o wyrażenie zgody na  sprzedaż 

działki i zgody takowej nie otrzymał, a bez opinii nie jest w stanie rozpocząć dalszej 

procedury. Przedstawił sposób rozwiązania problemu. 

Wójt zwrócił się z prośbą o udzielenie jednoznacznej odpowiedzi, czy opinia rady potrzebna 

jest w obrocie majątkiem, czy nie? Wyjaśnił, że uprawnienia o sprzedaży majątku w naszej 

gminie  ma tylko Rada Gminy Jaśliska. 

Wójt informował o : 

-   przeprowadzonej inwentaryzacji na koniec 2011 r.  

- pytania i problemy  dotyczące  Pomocy Społecznej przedstawione szczegółowo zostały na 

komisjach,  

- odpowiedzi dla Pana Sarata były jak najbardziej słuszne. Pani mecenas otrzymała 

pełnomocnictwo do reprezentowania gminy w tym procesie i rada będzie informowana           

o  relacjach i postępach w sprawie. 

S. Lorenc  zapytał, jaka jest wola Wójta w tym względzie? 

Wójt odpowiedział, że  to jest wola gminy i ,, moja wola będzie taka jaka będzie wola rady, 

mieszkańców i prawa’’. 

B. Magierowski prosił o wprowadzenie do porządku obrad powołanie komisji do zmian          

w statutach. 

Przewodnicząca Rady poddała wniosek pod głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. Oddano głosów 14, w tym: 9 ,,za'', 0 ,,przeciw'',        

5 ,,wstrzymujących się''.  

Przewodnicząca Rady przekazała przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej                                

B. Magierowskiemu do rozparzenia w terminie dwóch tygodni pismo otrzymane od 

wspólnoty mieszkaniowej.  

 

Ad.11. Zamknięcie sesji. 

 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Bogusława 

Gwiżdż zamknęła XXIII sesję Rady Gminy Jaśliska o godz. 17
10

.    

 

 

Protokół sporządziła:                                                                Przewodniczący Rady 

Renata Milan                                                                               Bogusława Gwiżdż  

 

 

 

 


